
Protokół z zebrania Kierowników Katedr Wydziału Humanistycznego PK i zarządu 

Konwentu Pracodawców WH w dniu 06.07.2023 r., godz. 12.00. (protokołował Sylwester 

Gruda) 

 

Obecni: dr hab. M. Polak, prof. PK; dr hab. Z. Danielewicz, prof. PK; dr P. Szarszewski; dr 

hab. B. Gasztold, prof. PK; dr hab. K. Wasilewski, prof. PK; dr hab. Z. Werra, prof. PK; dr A. 

Nieroda-Kowal; dr E. Włodyka (w zastępstwie  prof. dr hab. J. Knopka); dr T. Parafiniuk. Z 

ramienia Konwentu: A. Hamerla i A. Chmielewska. 

 

Dziekan WH otwiera spotkanie, przedstawia cel spotkania: podsumowanie roku 

współpracy, ocena aktywności członków Konwentu oraz kierowników katedr we wzajemnej 

współpracy i propozycje na kolejny rok akademicki. Dziekan przypomina o zaktualizowanym 

27.05.2022 r. Regulaminie Konwentu, podkreślając istnienie grupy wspierającej 

przewodniczącego oraz zapis dotyczący sekcji kierunkowych. 

Przewodniczący podsumowuje dotychczasową działalność – wskazuje na pewien 

„niedosyt” wg Niego odnośnie współpracy w ostatnim roku akademickim. Przywołuje pisemne 

sprawozdanie z działalności przesłane na ręce Dziekana. Prosi Kierowników Katedr o 

przedstawienie tych ich relacji z członkami Konwentu, które nie zostały dotychczas 

udokumentowane. Sam przywołuje swoje odwiedziny w siedzibach firm p.p. Racławów i p. 

Gabryszak, odnośnie wsparcia finansowego wystaw filatelistycznych organizowanych na WH. 

Prof. B. Gasztold i dr A. Nieroda-Kowal przypominają czynny i pozytywny udział 

przedstawicieli Konwentu w akredytacji PKA na kierunku Filologia oraz ich późniejsze 

zaangażowanie w proces zmian w programie studiów na tym kierunku. Dr E. Włodyka 

wspomina pozyskanie nowego członka Konwentu P. T. Wegnera. Prof. K. Wasilewski 

podkreślając okazjonalność kontaktów z Konwentem zapowiada wysłanie do członków 

Konwentu ankiety dot. Proponowanych zmian na kierunku Europeistyka. Dr T. Parafiniuk 

informuje o regularnym zaangażowaniu członków Konwentu w działania jego Katedry i 

podkreśla konieczność osobistych relacji z nimi Kierownika Katedry, przedstawia też przykład 

współpracy przy opracowywaniu dodatkowych wpisów w suplemencie. 

Zebrani omawiają tzw. „sekcje kierunkowe” w ramach Konwentu. Prof. K. Wasilewski – 

Europeistyka i Politologia 2.0 są skierowane do tych samych członków Konwentu. Prodziekan 

Z. Danielewicz podkreśla, że jesień to okres prac nad zmianami w programach, natomiast kiedy 

trzeba, to wskazane są nawet indywidualne spotkania z Konwentem. Ponadto wskazuje 

konieczność zatwierdzenia Regulaminu Konwentu przez uchwałę Rady Wydziału. Prodziekan 



P. Szarszewski widzi potrzebę uzupełnienia składu Konwentu o osoby związane z 

dziennikarstwem, komunikacją społeczną i PR (np. z pracowników TV MAX, czy GK24). 

Ponadto proponuje stały cykl spotkań oraz raz do roku debatę o rynku pracy dla studentów. 

Zebrani zastanawiają się też nad zapisami „zakresu praktyk”, które niektórym instytucjom 

uniemożliwiają przyjmowanie studentów WH (np.. COSSG). Prof. Z. Werra podkreśla, że 

omawiane dzisiaj kwestie pojawiały się także na poprzednich spotkaniach Konwentu i 

pozostaje nadal kwestia ich realizacji. Wpływa na to także zróżnicowana liczba pracowników 

poszczególnych Katedr. Bardzo ważna wg Niego jest kwestia praktyk studenckich, natomiast 

uważa, że spotkania konwentu powinny odbywać się raczej okazyjnie, niż wg ściśle 

określonego harmonogramu. 

P. A. Chmielewska syntetycznie przedstawia wynikające z jej doświadczenia, trzy obszary 

prac Konwentu: 1. Ma podpowiedzieć Uczelni co dzieje się „na zewnątrz”; 2. Współpracować 

w kwestii praktyk studenckich; 3. Działalność dodatkowa (spotkania ze studentami, prezentacja 

swoich segmentów rynku pracy itp.). 

Dr E. Włodyka proponuje umieszczenie telefonów i adresów mailowych do Kierowników 

Katedr na stronie internetowej w zakładce dot. Konwentu, aby ułatwić wzajemny kontakt. 

Dziekan puentuje, że Konwent nie powinien działać „od awarii do awarii”, a jego rola jest 

nie do przecenienia. Jest ciałem doradczym i ważna jest kooperacja Wydziału z Konwentem. 

Prosi zebranych o aktualizację listy członków Konwentu i „zespołów kierunkowych” do 15.09., 

uzupełnienie danych Konwentu na stronie WH oraz podejmuje pomysł debaty o rynku pracy i 

warsztatów. Zachęca też do spotkań indywidualnych Kierowników Katedr z członkami 

Konwentu. 

Przewodniczący dziękuje wszystkim za aktywność i podpowiedzi wybrzmiałe na 

spotkaniu. 

Zakończenie spotkania. 

    


